
Interpellationssvar 

Tack för dina frågor. 

Vad är det som föranlett den nyligen genomförda bortrensningen av protokoll från 2022? 

Man följt en tidigare rutin som nu behöver ses över. 

Vilka åtgärder har sedan den förra interpellationsdebatten i ämnet vidtagits för att göra 
kommunala handlingar och protokoll mer tillgängliga för medborgarna? 

Frågan har diskuterats i den politiska majoriteten. 

Är KSO beredd att agera för att förhindra att en ny utrensning av protokoll sker nästa år, och för att 
redan bortrensade protokoll åter görs tillgängliga via hemsidan? 

Ja,  

Peter Book (M), kommunstyrelsens ordförande  
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